RICCIARELLI TO **PRESERVE** AND TO VALORIZE embrace the hange For 175 years we have been manufacturing packaging equipment to protect and valorize your products all over the world. interpack www.ricciarellispa.it 25 Feb - 3 Mar 2021 in f Hall 15 - Stand 15D01

RICCIARELLI SPA

Via Umberto Mariotti. 143 - Z.I. St. Agostino - 51100 (Pistoia) Italy Tel. +39 0573 44 571 - Fax +39 0573 93 32 23 info@ricciarellispa.it - www.ricciarellispa.it





تستمر شركة ريتشاريلي المساهمة "RICCIARELLI SpA" في كونها المناط المرجعي الأهم في مجال التعبئة والتغليف، وذلك بفضل شبكة العملاء التي تمتد عبر القارات الخمس. وقد وصلت الشركة إلى هذه النتيجة بفضل خبرة واحترافية العاملين، الذين كانوا قادرين على فهم وتوقع احتياجات سوق في تطور مستمر، وتحويلها بسرعة إلى حلول مبتكرة وفعالة يضمنها الدعم المستمر والممتد عبر الزمان.

الأعمال. عبر عملية مستمرة من التجديد والبحث، عمدت الشركة بشكل مستمر إلى زيادة أعمالها، من خلال تغطية الكثير من القطاعات السلعية، وذلك بتصميم وتنفيذ ماكينات دائمًا أكثر تعقيدًا وتطورًا في مجال التعبئة والتغليف والتحميل على منصات نقالة. وقد سمح هذا بأن تابي الشركة، على نحو متز ايد، طلبات العملاء المهتمين بأن يقدموا للمستخدم عبوات للمنتجات دائمًا أكثر جاذبية معروضة فوق أرفف السوبر ماركت، مما يحفز على استهاكها ليس من أجل جودة المنتج فحسب بل أيضًا بناءً على الشعور الذي يجذب العميل تجاه العلامة التجارية

المريد من العمل والقليل من الإهدار. تضع الماكينات الجديدة في الاعتبار الأول سلامة العاملين الذين يجب عليهم

تشغيلها، حيث تُوفّر تلكُ الماكينات لهم ظروف العمل المثلَى، وذلك بفضل العمليات المؤتمتة على نحو مُتزايد دانمًا التي تقلل من إهدار الوقت والطاقة الجسدية إلى الحد الأدنى مع زيادة كفاءة الدورة الإنتاجية بأكملها. كما تم إيلاء اهتمام كبير للحد من العوائق، مع مراعاة المساحآت الصغيرة وتكاليف التوسع المتزايدة دائمًا داخل المنشآت، بما يحافظ على الموثو قية المطلقة للأنظمة.

نظرة نحو المستقبل. حيث أن شركة ريتشاريلي تهتم دائمًا بتطورات السوق، فقد عمدت الشركة إلى تبني التغيير من خلال تطوير ماكينات تعبئة وتغليف للمنتجات

من بين المستجدات التي نذكرها:

- ماكينة التغليف بالكرتون الأوتوماتيكية IR30 للأكياس الوسادية ذات القاع المربع المزدوج والمخصصة للمكرونة القصيرة، بسرعة 30 كرتونة في الدقيقة؛ - ماكينة تغليف المكرونة السباجتي في عبوات G12RC140 بسرعة 120 دورة في الدقيقة؛
 - ماكينة التغليف في أكياس ذات قاع مربع مزدوج VSB150S، إصدار صغير الحجم.
 - لمشاهدة المجمّوعة الكاملة لمنتجات شركة ريتشاريلي، قم بزيارة موقعنا على الإنترنت: www.ricciarellispa.it





RICCIARELLI SpA is the most important name in the packaging sector thanks to a client portfolio that reaches out five continents. The company has achieved such great success thanks to its staff's experience and professional proficiency, full understanding and anticipation of the requirements of an ever evolving market, and the capacity of turning them into **innovative** and **efficient solutions** supported by closed assistance over time.

Its business. Through continuous development and research process, the company has constantly increased its activity, covering many product sectors, designing and producing increasingly complex and sophisticated packaging and palletizing machines. That has enabled the company to meet the requirements of the customers who intend to offer consumers more and more endearing packages that stand out from the shelves, thus boosting consumptions not only on account of product quality but also attractive packaging.

More work, less waste. New machinery put operator safety first, guaranteeing them optimal work conditions thanks to increasingly automated operations that reduce time waste and human energy down to the minimum while increasing efficiency of the whole **production cycle.** Taking into consideration factors such as ever smaller space and higher expenses to extend factories, RICCIARELLI has paid into great attention **overall dimensions** and maintained its plants'

A look into the future. With a keen eye on market evolution, RICCIARELLI has embraced the change and developed machines to package food products in

About latest machines of RICCIARELLI production:

- IR30 automatic case packer for bricks and pillow bags for short goods, speed: 30 cases/minute; - G12RC140 packaging group for spaghetti in carton
- boxes, speed: 120 carton boxes/minute;
- VSB150S automatic squaring unit (reduced size version) for short goods in bricks bags.
- To see RICCIARELLI complete production range, please visit www.ricciarellispa.it.











